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Peněžní dar občanskému sdružení Kámen úhelný na hudební    

festival v Javorníku 

Přijetí daru od firmy Kordárna plus a.s.na uspořádání dětského dne 

Úhradu pohárů pro vítězná družstva pouličního turnaje v kopané 

Volební místnost ke komunálním a senátním volbám 10. - 11. 10. 

2014 v prostorách obecního úřadu 

Finanční dar na spolufinancování regionálního časopisu Krajem 

svatého Antonínka 

Peněžní dar na občerstvení hráčů nohejbalového turnaje v Louce 

Peněžní příspěvek Charitě Veselí nad Moravou 

Finanční příspěvek na akci Tečka za prázdninami 

Peněžní příspěvek na uspořádání „Běhu Babího léta“ okolních ma-

teřských škol 
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F. Gajovský 



V{žení spoluobčané, 

 

pr{vě otevír{te poslední vyd{ní Lúckého zpravodaje vydaného současným zastupi-

telstvem, které pro V{s od 11. 11. 2010 pracovalo v 15ti členném složení. Z toho 

5 členů rady ve složení Anna Vašicov{ – starostka obce, Ing. Radim Buzík – mís-

tostarosta, členové rady Jan Zajíček, Ing. Monika Čag{nkov{ a Ing. David Maň{k. 

Ostatní členové zastupitelstva: Lenka Evj{kov{, Hana Hrb{čkov{, Marie Škopíkov{, 

Ing. Radek Hoř{k, František Hudeček, Ing. Jaromír Kostelanský, Jan Kučera, Ing. 

Petr Maň{k, Mgr. Michal Škopík a Mgr. Tom{š Zajíček. 

 Jen malé ohlédnutí za tím, co se podařilo realizovat, ale taky co ještě bylo 

cílem, ale z finančních či jiných důvodů se zatím neuskutečnilo. Většinu akcí jsme 

prov{děli za podpory finančních prostředků buď z Jihomoravského kraje, Minister-

stva pro místní rozvoj, Operačního programu životního prostředí nebo Region{lní-

ho programu JMK nebo MAS. 

 Značnou č{st peněz jsme dostali z rozpočtu Jihomoravského kraje a to na 

opravu veřejného osvětlení po celé obci čímž se ušetřila značn{ č{st finančních pro-

středků na elektriku, d{le opravu osvětlení Pod H{jem i s výměnou poškozených 

sloupů VO. Taky 70% na zhotovení všech projektů pro vodovod a kanalizaci. Rov-

něž byla z podpory realizov{na stavba vedení technické infrastruktury v ulici 

u n{draží, prodloužení kanalizace, zokruhov{ní vodovodu, úprava cesty.  D{le byla 

provedena oprava příjezdové komunikace k hřišti Pod Vrbama. Dobudov{ní proti-

povodňového opatření v lokalitě Z{humenice. Výměna topného zdroje v mateřské 

škole z elektrického na plynové. Na opravu školy - jak třídy, dvou kabinetů, tak 

školní družiny. V roce 2010, 2011 a 2012 jsme získali podporu na úhradu úroků 

z úvěru, který byl pořízen na rekonstrukci kanalizace v obci. Taky příspěvky na 

výzbroj a výstroj hasičské techniky. Z kulturní oblasti byl podpořen vznik knihy 

Lidový oděv v obci Louka od Kristýny Petříčkové. 

 Ministerstvo pro místní rozvoj podpořilo a bylo možné provést revitalizaci 

kamenného kříže na hřbitově, v Maň{čanech. Revitalizaci OÚ a KD po z{plav{ch, 

kde byla provedena výměna střechy, parket v s{le a přís{lí, oprava a výmalba zateč-

ení po přívalových deštích v roce 2010. Taky jsme získali peníze o celkové výši 103 

000,- Kč na opravu poškozených rodinných domů a z{sahové hasičské techniky při 

povodních. 

 SZIF – za podpory St{tního zemědělského intervenčního fondu jsme provedli 

revitalizaci kamenného kříže na Z{humenicích a v Dolním konci. 

 OPŽP – Operační program životního prostředí podpořil doplnění techniky 

k již dříve zakoupenému traktorku a to  mulčovač  příkopový,  mulčovač nesený, 

elektrocentr{lu, překop{vač, síto na kompost{rnu, kompostéry do dom{cností. 

Stavbu kompost{rny v are{lu Agrolip. 
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 OPŽP - Za podpory OPŽP byla také provedena revitalizace vodní trasy  - 

vyčištění celé trasy mlýnského n{honu a puštění vody. 

 Mezi poslední realizované stavby v současné době je snížení energetické n{-

ročnosti kulturního domu, zateplení, které je před dokončením, prov{dí firma Stra-

chota Lipov. 

 V aktivní realizaci je stavba revitalizace zeleně v obci Louka v are{lu Pod 

Vrbama. Prov{dí se odstranění přest{rlých stromů a n{letových keřů, vytvoření 

teras, zpevnění břehů, výsadbu nové zeleně. 

 ZŠ – zateplení obvodového pl{ště zdejší z{kladní školy, kdy byly dle potřeby 

vyměněny tr{my, střešní latě, netěsnící okna a dveře vyměněny za plastové, opl{š-

tění školní budovy. 

 ROP JMK přispěl 2 060 000,- Kč na akci Modernizace ZŠ Louka. Probíhala 

v období letních pr{zdnin. V r{mci této akce byla zcela rekonstruov{na počítačov{ 

třída, tělocvična, třída a kabinety v prvním patře. Ve školní zahradě byla budov{na 

běžeck{ dr{ha a doskočiště. Pořízeny nové herní prvky jak do tělocvičny, tak ven-

kovní. 

 Před dokončením jsou komplexní pozemkové úpravy na našem KÚ, jejich 

realizace byla n{ročn{ na čas jak zaměstnanců obecního úřadu, tak některých zastu-

pitelů.  Při této příležitosti děkuji panu Janu Zajíčkovi za jeho velkou pomoc při 

realizaci. 

 Celkov{ hodnota zhotovených investičních děl činila přes 25 000 000,- Kč, 

mimo jiné potřebné opravy. 

 Zatím se nepodařilo získat finanční prostředky na opravu místních komuni-

kací a některých chodníků. Ž{dost byla pod{na na ministerstvo financí. Taky jsme 

podali ž{dost o podporu výstavby ložnice ve zdejší mateřské škole, rovněž na vy-

budov{ní odpovídajícího soci{lního zařízení v přízemí, pořízení konvektomatu 

a opravu výtahu v kuchyni. Připravuje se přístavba výtahu do II. nadzemního pod-

laží KZ k lékaři. Osvětlení hřiště a dopravní značení v obci. 

 Všem spolkům, organizacím i jednotlivcům děkujeme za vyvinutou aktivní 

činnost ve prospěch n{s všech, ať na poli sportovním, kulturním či společenském, 

nebo i za sečení a údržbu prostranství před rodinnými domy. Za prezentaci obce 

v blízkém i vzd{leném okolí. 

 Taky poděkov{ní patří zaměstnancům obecního úřadu za spolupr{ci. 

 Všem V{m přeji za odstupující zastupitelstvo i za sebe především st{lé zdra-

ví, pohodu, pozitivní n{hled na dění kolem n{s. V nast{vajících volb{ch ať si zvolíte 

takové vedení obce, které by vyhovělo V{m všem k všeobecné spokojenosti. 

 

Anna Vašicov{, starostka obce 
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foto: A. Vrba 

Jedna ze zdařilých akcí úřadujícího roč-
níku 1996 byla party Jägermeister 
v Louce  pod Hájem, která se konala 
v pátek 4. července. 

V současné době je velmi oblíbený 
mražený Jägermeister, ale na party se 
podával k pití i jiný druh nápojů. Celým 
večerem provázel DJ David. I přes po-
čáteční obavy pořadatelů se akce zda-
řila, těšili se dvěma stovkám návštěvní-
ků. 

Děti zdejší základní školy se rozloučily se 
školním rokem v pátek dne 27. června na 
školní zahradě. Po převzetí vysvědčení 
a diplomů za aktivní činnost během škol-
ního roku začaly konečně toužebně oče-
kávané prázdniny. Parta rodičů pro ně 
uspořádala společný pobyt pod stanem 
u Pulčínských skal. Kolektivně prožili prv-
ní prázdninový víkend plný her,  turistiky, 
ale taky stezku odvahy po setmění. Kdo 
ví, zda se bály víc děti nebo rodiče. 

Taky soubor Lúčánek se naposledy před 
prázdninami sešel na zahradě mateřské 
školy k posezení u táboráku. Spolu s rodi-
či se pobavili, opekli špekáček , zazpívali 
a zahráli různé hry. 

„Canisterapie je způsob terapie, která 
využívá pozitivního působení psa na zdra-
ví člověka.“ 

Na konci školního roku jsme pozvali do 
naší mateřské školy paní Janu Sedláčko-
vou se svým asistenčním pejskem Ber-
tem. Děti se měly možnost  seznámit 
s tím, co takový pejsek dokáže a jak lidem 
může pomoci. Toto povídání i s názorný-
mi ukázkami bylo pro děti velmi poučné 
a určitě v dětech zanechalo nezapomenu-
telné zážitky. Ještě jednou manželům 
Sedláčkovým moc děkujeme! 

Pavla Vašicová, MŠ Louka 
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Sobota 12. července. - Louka opět tradič-
ně ožívá fotbalem. Setkání mužstev bylo 
tak jako každý rok na prostranství před 
mateřskou školou. Za doprovodu hudby 
z místního rozhlasu se průvod vydal na 
místní fotbalový areál Pod Vrbama. Po 
uvítacím ceremoniálu došlo k losování 
pořadí jednotlivých zápasů a krátké roze-
hrávce. První výkop zápasu a fotbalové 
klání začalo přesně v deset hodin. Bojova-
lo  každé mužstvo s každým. Tradičně 
jako každý rok Horní konec, Dolní konec, 
Búdy a Areál snů. 

V přestávkách mezi jednotlivými zápasy 
probíhaly dovednostní soutěže místní 
mládeže a dětí rozčleněné do věkových 
skupin. Jako první soutěž střelců o "Krála 
střelců", která se konala na dětském hřiš-
ti, a v druhé části  "Střelba na cíl". Tato 
část byla určena spíš pro starší a dospělé. 

Do boje se také postavila dvě družstva 
žen „Od kostela důle“ a „Borůvky“ z Hor-
ního konce. Všemi očekávaný zápas ten-
tokrát skončil vítězstvím družstva  Borův-
ky s výsledkem 1:1, na penalty 4:1. Zápas 
byl oceněn pohárem, vítězky měly velkou 
radost z úspěchu. 

Soutěž o nejlepšího střelce vyhrál Vítěz-
slav Šmehlík, nejlepším brankářem byl 
vyhlášen Miroslav Pavlica a králem střel-
ců se stal Dominik Sabota. 

V doprovodném programu opět pan Petr 
Evják čepoval pivo na stanovišti u víceú-
čelového hřiště, druhý stánek s tímto 
žádaným mokem byl u kabin. Zde bylo 
možné zakoupit vynikající grilované maso, 
klobásy či žebírka. Různé limonády, kofo-
la. Ale taky ledová tříšť a více druhů zmrz-
liny ve stánku prodejny Klárka. 

Letošní ročník Pouličního turnaje vyhrál 
tým BÚDY, jehož hráči měli ze svého ví-
tězství velkou radost. Daší pořadí: HORNÍ 
KONEC, DOLNÍ KONEC, STŘED. 

Organizátorům za připravení velmi zdařilé 
akce děkujeme. Těšíme se na setkání příš-
tě. 

F. Gajovský 

Letošní Horňácké slavnosti ve Velké nad 
Veličkou byly zahájeny organizátorkou 
paní Marínou Pavlincovou a pozdravem 
starosty obce Velká nad Veličkou Jířím 
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XVI. ročník nohejbalového turnaje v pří-
rodním areálu Pod Hájem byl zahájen 
v sobotu 26. července v 8 hodin ráno 
prvním výkopem. Tak jako každý rok, tak 
i letos se nohejbalovému turnaji těší vel-
ká účast hráčů a jejich fanoušků. Letošní-
ho ročníku se zúčastnilo celkem 120 hrá-
čů ve 14 týmech, které od brzkého rána 
soupeřily o první místo putovního poháru 
obce Louka a také sud piva, který letos 
vyhrál tým PAPPA (Petr Rumíšek, Antonín 

V sobotu dne 26. července se konaly pro 
zastupitele obcí Horňácka, Strážnicka 
a Veselska střelby na asfaltové holuby 
v tasovském hájku. Tuto akci pořádala obec 
Tasov ve spolupráci s tasovským myslivec-
kým sdružením. Za naši obec se účastnilo 
12 závodníků, z toho 5 žen. Tentokrát byla 
konkurence vysoká, ale přesto se podařilo 
celkem pěkně uspět. V kategorii mužů se 
na třetím místě umístil po rozstřelu Miro-
slav Vašica a v kategorii žen rovněž na tře-
tím místě byla Zuzana Machálková. Ve dru-
hém kole se dařilo již lépe všem zúčastně-
ným naší výpravy, každá z žen trefila a muži 
dokonce pět ran z pěti, to bylo hodnoceno 
šampaňským. Za pěknou prezentaci ví-
tězům blahopřejeme. Za pozvání a uspořá-
dání akce děkujeme. Setkání nemělo cha-
rakter jen soutěžní, ale cílem bylo také 
předat si zkušenosti s vedením obce, způ-
sobem řešením problémů a vzájemné po-
znání pracujících v okolních obcích. 

Pšurným ve čtvrtek dne 17. července 
v  17 hodin za doprovodu Horňácké cim-
bálové muziky bratří Kubíků z Velké nad 
Veličkou před Obecním úřadem. Následo-
vala vernisáž výstavy fotografií pana 
Františka Gajovského ve druhém patře 
OÚ, opět hrála HCM Kubíci, následně 
výstava obrazů  a fotografií v prvním pat-
ře. 

Bylo možné shlédnout taky vernisáž ruko-
dělných prací našich dětí, které se zúčast-
nily Tvořivých dílniček začátkem července 
na válcovém mlýně zvané Horňácké 
múzy. Před hlavním sobotním pořadem 
vystoupení dětí z Lúčánku. 

 

Damborský, Petr Mička). Ten ve finále 
porazil GREANTEAM (Vítězslav Šmehlík, 
Václav Kolacia, David Fišer, Ondřej Hor-
ňák). Na třetím místě se umístil tým TUR-
BO (Michal Rumíšek, Kamil Pavlica, Viktor 
Trýska, David Sabota). 

V tomto ročníku předvedly svou kopací 
techniku také týmy dětí a týmy žen, které 
dokázaly, že nejenom muži umí kopnout 
do balonu a dát pořádnou smeč. 

Velký dík patří všem sponzorům a také 
našemu šéfkuchaři Ondřeji Horňákovi, 
který se celý den staral o grilované speci-
ality. Doufám, že se všem akce líbila 
a přijdete ji podpořit i v dalších ročnících.  

SPORTU ZDAR A NOHEJBALU ZVLÁŠŤ! 

Vítězslav Šmehlík 
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Sobotní odpoledne 9. srpna patřilo milov-
níkům dechové hudby.  Úřadující ročník 
1996 uspořádal posezení při „Švitorce“ ať 
k tanci či  poslechu v přírodním areálu 
Pod Hájem. K občerstvení poskytli velký 
výběr nápojů, vynikající grilované klobás-
ky, ale taky bohatou tombolu. 

Vrtkavost počasí chvílemi zahnala ná-
vštěvníky pod koruny stromů a pod okap 
zahradní boudy, ale přesto příjemná zá-
bava pokračovala do pozdních hodin. Za 
zorganizování a srdečnou péči o návštěv-
níky  mladým děkujeme. Doufáme, že je 
od aktivit neodradí početně nižší, ale o to 
příjemnější účast. Hodně úspěchů v orga-
nizování dalších činností. 

„SZPO Louka tak jako každoročně, tak 
i letos uspořádal 14. 8. pouť na Svatý 
Hostýn. Poutníků byl plný autobus. Poča-
sí jim přálo a k večeru se vrátili spokojeni 
do svých domovů,“ uvedl předseda Fran-
tišek Řehák. Tato každoroční pouť se těší 
nejen mezi členy, ale i mezi ostatními 
spoluobčany velké oblibě. 

V sobotu 2. srpna v 17 hodin byl na fotba-
lovém stadionu ve Velké nad Veličkou 
odstartován 44. ročník silničního běhu 
„Horňácká pětadvacítka“. Do závodu bylo 
přihlášeno celkem 103 účastníků. Směr 
běžecké dráhy hlavního závodu byl od 
startu ve Velké nad Veličkou - přes Javor-
ník - zpět Velká nad Veličkou - Louka - 
Lipov - Louka - cíl opět ve Velké nad Velič-
kou. Velkého závodu se zúčastnilo celkem 
44 závodníků z toho 5 žen. I letos běžel 
z Louky Jaromír Zajíček, který skončil ve 
své kategorii do 40 let na 2. místě. K to-
muto úspěchu blahopřejeme, přejeme 
hodně úspěchů v dalších běžeckých závo-
dech. Taky děkujeme všem dobrovolní-
kům, kteří běžcům na trati poskytli občer-
stvení. 

Během odpoledne v doprovodném pro-
gramu byly uspořádány běžecké závody 
pro děti a mladistvé, kterých se účastnily 
i děvčata Sabotovy z Louky. Sabotová 
Lucie závodu na 200 m mladší dívky. Sa-
botová Ria byla první na stupni vítězů 
v běhu na 60 m nejmladší dívky. K úspě-
chu patří i blahopřání z naší strany. 
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Mezi každoroční aktivity Svazu zahrádká-
řů v Louce patří mezi členy oblíbený 
a stále žádaný zájezd na AGROKOMPLEX 
do Nitry. Celý autobus účastníků se ten-
tokrát vypravil v sobotu dne 23. srpna. 
Bylo možné shlédnout výpěstky z letošní 
úrody, ochutnat jídla z domácí kuchyně či 
navštívit doprovodný kulturní program. 
Rovněž tak výstavu zvířectva a moderní 
techniky. 

Poslední prázdninovou sobotu 30. srpna 
jsme strávili pěkné odpoledne s partou 
mládežníků, kteří za podpory obce a Mys-
liveckého sdružení VOLAVEC připravili 
pro místní děti oblíbenou akci - turistický 
výšlap kolem Louky. 

Tentokrát jsme turistice moc nedali 
a přímo jsme se vypravili ve skupině 
o celkovém počtu 78 účastníků po zapsá-

ní do soutěžní knihy na mysliveckou cha-
tu. Pohybu a zábavy si ale děti užily víc 
než dost. V okolí chaty i v jejím areálu si 
mohly zasoutěžit v různých disciplínách 
(střelba ze vzduchovky, překážková drá-
ha, stezka poslepu, skok v pytli, hod mí-
čem na terč, hmatové poznávání atp.), 
kde musely prokázat svou zdatnost, ši-
kovnost, pohotovost a ve vědomostních 

soutěžích také znalosti starých dětských 
pověstí nebo ty menší zase vyluštit po-
hádkový kvíz. 

Parta HIC opět na zakončení prázdnin uspo-
řádala v sobotu dne 23. srpna  pro školní, 
předškolní a dospívající mládež odpoledne 
plné her na místním fotbalovém hřišti. Děti 
měly možnost si zasoutěžit v různých do-
vednostních úkonech. Po splnění každé 
disciplíny byly po zásluze odměněny. Taky 
každému náleželo za odměnu dobré jídlo 
a něco k pití. Ba i dospělí si přišli na své, 
k dostání bylo grilované maso, párek či bů-
ček. V doprovodném programu měli všichni 
možnost shlédnout hasičskou techniku. 
Vyprošťování zraněných z  hořícího auta 
předvedli hasiči z Veselí nad Moravou. Ke 
shlédnutí byly taky modely letadel, které 
předvedli členové modelářského kroužku 
v Louce. Důležité, že se všichni dobře bavili 
a budou se těšit na příští srpen. 
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Zahájení školního roku 2014/2015 pro-
běhlo v naší škole 1. září v již nově zre-
konstruovaných prostorách. Do prvního 
ročníku tentokrát nastoupilo deset žáků, 
z toho tři chlapci a sedm děvčat. Celkem 
v tomto školním roce bude chodit do 
zdejší školy 41 žáků. První ročník vyuču-
je paní Mgr. Eva Horňáková, druhý 
a čtvrtý Mgr. Martin Hrbáč, třetí a pátý 
ročník Mgr. Vladislav Vystrčil. Školní 
družinu vede paní učitelka Petra Vystrči-
lová. O čistotu se stará paní Pavla Jančá-
rová, za ekonomický úsek školy odpoví-
dá paní Anna Pindorová. Technické zále-
žitosti má na starost pan Jan Maňák. 

 

Naši prvňáčci: 
David Maňák, Robert Holík, Lukáš Zemá-
nek, Lucie Dvořáčková, Veronika Hajíč-
ková, Lucie Horáková, Lucie Karásková, 
Daniela Stodoláková, Jennifer Vavricka, 
Adéla Vybíralová 

V sobotu 30. 8. odpoledne se v Lipově 
konaly běžecké závody „Lipovská desít-
ka“. Některých disciplín se účastnili i zá-
vodníci z Louky. 

Ria Sabotová ve své kategorii nejmladší 
dívky v běhu na 60 metrů skončila na 
velmi pěkném třetím místě. Gratulujeme 
k úspěchu a do dalších závodů hodně 
elánu.  

Hlavní závod na 10 000 metrů běžel Jaro-
mír Zajíček z Louky. Vybojoval velmi pěk-
né páté místo ve své kategorii do 40 let 
za 38:09 min. K úspěchu blahopřejeme a 
taky přejeme hodně elánu do dalších zá-
vodů. 

Navíc si děti užily při kolektivních hrách 
jako např. Mravenci, Strom sladkostí a po 
cestě na chatu při hledání indicií ke splně-
ní prvního úkolu. 

Myslím si, že se všichni společně dobře 
bavili, jak mladí, tak dospělí, kteří dělali 
dětem doprovod. Pro všechny bylo při-
praveno občerstvení a táborák, opékali se 
špekáčky. Vedení nad touto činností pře-
vzal za rodiče Tomáš Malúš. Soutěžící děti 
byly odměněny věcnými cenami a diplo-
my. 

Děkujeme místní mládeži za zorganizová-
ní této akce, myslivcům za doprovod 
a poskytnutí chaty a hlavně všem, kteří se 
zúčastnili a akci podpořili. 

I přes obavu deště se akce zdařila, všichni 
odcházeli spokojeni a budou se těšit na 
podzim na soutěž v Člověče, nezlob se 
a šachy, která se bude konat v prostorách 
kulturního zařízení. 

za obec Marie Škopíková 
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„Byla provedena oprava fasády - škola září 
novotou,“ píše v roce 1991 do školní kroniky 
paní učitelka Jana Nožičková. Dnes můžeme 
napsat opět, naše základní škola září novotou. 
Po rozsáhlé rekonstrukci v sobotu dne 20. září 
byla otevřena pro veřejnost. Na uvítání zahrá-
la před budovou cimbálová muzika Marka 
Potěšila z Lipova,  přítomné přivítal pan ředitel 
Vladislav Vystrčil, vyzval ke slovu bývalého 
ředitele pana Antonína Mičku a poté starostku 
obce paní Annu Vašicovou. Pro všechny bylo 
připraveno malé pohoštění chlebíčky a koláč-
ky, káva  či něco k pití. 

Během těchto dvou let nebo spíš loňských 
a letošních prázdnin byla provedena výměna 
střešní krytiny včetně latí a poškozených trá-
mů, nové okapy a okapové svody, výměna 
oken, opláštění a fasáda celé školní budovy. 
Uvnitř v přízemí z bývalého bytu ředitele byla  
zvětšena školní družina od nových svodů kana-
lizačního potrubí, vodovodního, zabudování 
kabelů elektriky a internetu do zdiva až po 
opravu stěn, výmalbu a nového nábytku. Taky 
první patro prodělalo rozsáhlou opravu ve 
všech prostorách. Na změně intenzivně praco-
vali firmy Javorník -CZ, Veselí nad Moravou, 
Stak D Domanín, Premi okna, firma Ekorol 
alfa, podlahy Bradáč, Stolařství Machálek, 
Elektro Maňák, Malířské práce František 
Maňák. Zvlášť poděkování patří zaměstnan-
cům obecního úřadu za vysoké pracovní nasa-
zení a zvládnutí vnitřních i venkovních prací 
tak, že 1. září děti vstupovaly do pěkného 
prostředí. 

Co se týká historie školní budovy a zmínek 
o opravách a údržbě ve školní kronice se píše: 
„Koncem října 1951 byla provedena přestavba 
komínu na střeše. Od postavení školní budovy 
roku 1891 jest to tudíž první venkovní oprava 
budovy“. Píše tehdejší ředitel školy. O dva 
roky později byl proveden nátěr všech oken 
a malba všech tříd a chodeb. Generální oprava 
střechy školy byla provedena v roce 1957, kdy 
střecha byla přeložena a nově podmazána.  

V roce 1961 je instalováno nové elektrické 
venkovní vedení a světlo. O rok později zříze-
na v největší třídě tělocvična. 

1967  Budova přímo volá po generální opravě. 
Občané jí říkají „věznice“, protože patří mezi 
nejnevzhlednější budovy v obci (čelní fasády 
školy). Není se čemu divit, protože téměř 20 
let nebyla řádně opravena. Ještě dnes v roce 
1967 vidíme na budově stopy po střepinách 
z druhé světové války. V letošním školním 
roce jsme dostali na opravu 10 000,- Kč. Pro-
vedlo se to nejnutnější – výměna oplechování 
(protože teklo do tříd) bez svodů.  

O dva roky později byla dokončena venkovní 
fasáda a výměna oken a v sedmdesátém roce 
byla dokončena částečná oprava školy.  

1972  v měsíci srpnu se začala provádět gene-
rální oprava školy. Do 31. 8. Bylo provedeno 
vnitřní vedení ústředního topení a vedení pro 
novou elektroinstalaci bez svítidel. Generální 
oprava školy byla dokončena v roce 1974  píše 
tehdejší ředitel školy Jan Tomčala. V roce 
1981 o hlavních prázdninách byla provedena 
generální výměna všech plechových radiátorů 
ústředního topení, které byly nahrazeny radiá-
tory litinovými, dále vymalování celého objek-
tu školy. 

1994  je provedena generální výměna rozvodů 
ústředního vytápění, radiátory byly vyčištěny 
a nastříkány. Byla vystavěna nová plynová 
kotelna a tentýž rok byla škola připojena na 
veřejný vodovod. 

1996  Na počátku září byla před školní budo-
vou položena zámková dlažba, vybetonoval se 
průjezd do dvora a taktéž školní dvůr. V srpnu 
se školní byt po 106 letech využívání zrušil 
a byl upraven na školní družinu, ředitelnu 
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Sobota 20. září byla pro nás dnem svátečním. 
Nejdříve jsme navštívili naši školu. V 15 hodin 
cimbálová muzika Marka Potěšila zahájila 
VERNISÁŽ obrázků zdejší malířky Alenky 
Lajzové a taky Výstavu ovoce a zeleniny ve 
zdejším kulturním domě. 

Alenka se do Louky nastěhovala s rodiči 
a dvěma sourozenci, starším bratrem Pavlem 
a mladší sestrou Ivonou v pěti letech z Vysoči-
ny od Žďáru nad Sázavou, rodiště otce Pavla. 
Maminka Libuše pochází z Louky, místní část 
Kút, kam se taky vrátili. Alenka nyní žije 
s manželem Janem a dvěma syny v Dolním 
konci v rodinném domku č. 270. 

Tužku, pero či barvy velmi šikovně umí použít 
již od svých dvou let. Od svých 12ti let začíná 
malovat za velké podpory otce, který se rov-
něž věnoval malířství. Mnohá zdejší rodina má 
doma jeho obrazy, divadelní kroužek spoustu 
kulis. Velkou podporu a zkušenosti získává 
Alenka na Vysočině, kde se setkává s umělci 
tuto lokalitu velmi často těmito lidmi vyhledá-
vanou, seznamuje se s novými technikami, 
a kam často jezdí a vystavuje spolu s bratrem 
Pavlem, který se věnuje uměleckému řezbář-
ství. 

Její obrazy se zákoutím zdobí nejednu domác-
nost u nás i v okolí. Ráda maluje místa k odpo-
činku, hodně pracuje se světlem a taky por-
tréty. 

Výstava ovoce a zeleniny byla připravena 
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a kabinet. V roce 2000 byla školní zahrada 
upravena za účelem budování sportovního 
hřiště. 2003 škola byla připojena na odpadní 
kanalizační síť. O dva roky později byla prove-
dena generální oprava střechy staré kotelny a 
hospodářské budovy. Vymalovala se i celá 
budova ZŠ. 

Od roku 2010 došlo k celkové rekonstrukci 
školní budovy. Sociální zařízení pro dívky 
i chlapce bylo přebudováno včetně nových 
vodovodních a kanalizačních sítí o celkové 
hodnotě 750 000,- Kč a následně se pokračo-
valo v roce 2013 a 2014. Vynaložené náklady 
na rekonstrukci činily 9 243 000,- Kč, z toho 
sedmdesát procent za podpory z různých 
zdrojů. 

Na této rekonstrukci se velkou mírou podíleli 
a prováděli práce všeho druhu mimo firem 
zaměstnanci obecního úřadu i podpoření 
finanční částkou z úřadu práce. Všem děkuji 
za vynaložené úsilí, neboť prováděli činnosti, 
se kterýma se mnozí v životě nesetkali a pro-
fesně vůbec nekonali. Děkuji za provedení 
sádrokartonových stropů ve třídách, za prove-
dení omítek, výměnu potrubí vodovodních 
a  kanalizačních trubek či omítek, za provede-
ní všech úklidových prací nebo přestavění 
herních prvků. Taky studentu VÚT Brno sta-
vební fakulty Janu Maňákovi mladšímu, který 
ve spolupráci s otcem položili novou dlažbu na 
vstupní chodbu. Děkuji všem ostatním podpo-
řeným úřadem práce, kteří letos pracovali 
v  tomto složení. Paní Jana Máčalová, Zdeňka 
Maňáková, pan František Hrbáček, Zdeněk 
Hrbáček, Radim Machálek, Jan Šrahůlek, Miro-
slav Maňák, Jan Buzík a Roman Dvořáček, ten 
svoje působení mezi námi ukončil z důvodů 
pokračování ve studiu Chemické fakulty. Pře-
jeme hodně úspěchů a zdárné dokončení 
studia. Aktivační příležitosti využili paní Lenka 
Hálková, Monika Okénková, Iveta Maňáková, 
Jiřina Maňáková a Ctirad Bezděk. 

Za toto volební období jsme získali na podpo-
ru v nezaměstnanosti celkem 2 729 853,- Kč 
a tím jsme pomohli mnoha rodinám či jednot-
livcům zvýšit sociální úroveň života. 
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V červenci se nám podařilo odlétat 

2 zbývající soutěţe rádiem řízených modelů 

poháněných elektromotorem LÚCKÁ ELEK-

TRA 2 a 3,  které byly v plánu klubu Louka.  

Účast byla 16 soutěţících na kaţdé soutěţi 

z: Třebíč,  Malacky, Louka, Holíč, Litovel, 

Štěpánov, Letovice. V srpnu jsme byli na 

soutěţi elekter ve Stráţnici. Na těchto soutě-

ţích se umístili Pavel Maňák 1x na  1. místě 

a 2x na 3. místě, Dalibor Jagoš 2x na 2. místě. 

Září bylo opět plné činnosti: byly uskuteč-

něné 2 soutěţe rádiem řízených větroňů, 

které měly být odlétané podle sportovního 

kalendáře ČR jedna jiţ z 16. 3. 2014, ale byla 

odloţena pro nepříznivé počasí. Zvítězil 

Václav Hučík, druhý byl D. Jagoš a třetí Jan 

Trn.  Ve druhé soutěţi na 1. místě byl Jan 

Škopík, 2. místo obsadil D. Jagoš a 3. místo 

Milan Koryčanský. Obě soutěţe byly 7. 9. 

2014. 

Putovní „HORŇÁCKÝ POHÁR“ vyhrál pro 

rok 2014 D. Jagoš a  předával mu ho vítěz 

loňského roku Pavel Maňák. 

6. 9. 2014 se účastnili Pavel Maňák a Mirek 

Maňák mistrovství ČR v kat. RC elekter ve 

Štěpánově. P. Maňák skončil na 12. místě 

a M. Maňák na 18. místě ze 34 soutěţících. 

28. 9. 2014 jsme přihlášeni na soutěţ elekter 

do Malacek a další 2 neděle pořádají modelá-

ři ze Zlína a Uherského Hradiště soutěţe 

volných modelů. Potom nás čekají školáci 

z Louky a okolních obcí jako kaţdoročně na 

„SOUTĚŢ DRAKŮ“, která by se měla usku-

tečnit  26. 10. 2014. 

zpracoval: Jan Škopík 

v sále. I přes nepřízeň počasí, malou a taky 
poškozenou úrodu se sešlo poměrně dost 
exponátů. Za přípravu odpoledne děkujeme 
děvčatům kulturně školské komise, za aranž-
má Hance Hrbáčkové a předsednictvu Svazu 
zahrádkářů v Louce. Taky děkujeme všem za 
poskytnuté exponáty. 

Rovněž jsme měli možnost shlédnout práce 
našich dětí, které se během prázdnin zúčastni-
ly Tvořivých dílniček ve Velké nad Veličkou. 
Uspořádalo společenství FUTRA. Díla byla 
vystavována v programu nazvaném Horňácké 
múzy na Válcovém mlýně při Horňáckých slav-
nostech. Tvořivé dílničky příspěvkem podpo-
ruje i obec Louka. Letos se zúčastnily a vysta-
vovaly děvčata Lucie a Ria Sobotovi a velmi 
nadaná  Michaela Hudečková. Přejeme, aby 
získané zkušenosti využila v budoucím životě. 
Nepřehlédnutelné jsou taky obrazy mladého 
studenta umělecké průmyslové školy v Uher-
ském Hradišti Michala Rumíška. Provedení 
technikou Spray Paint Art, jde o malířskou 
techniku, při které se místo barev a štětců 
používá sprej (noviny, poklice, škrabky ...). 
Svou tvorbu vystavily děti ze zdejší základní 
a mateřské školy a taky ze Sdružení sedmikrá-
sek. 

Bylo možné si zakoupit výrobky našich včelařů. 
Činnost a techniku výroby medu, svíček nebo 
medoviny přiblížila návštěvníkům paní Zdeňka 
Maňáková. 

V neděli sloužil P.Petr Wnuk v kostele Panny 
Marie Růžencové děkovnou mši svatou za 
dary země potřebné pro život organismu. 

Děkovné mše svaté na blatnické hoře v  srpnu 
se zúčastnili i věřící z Louky. Členové mužské-
ho pěveckého sboru se přidali mezi ostatní 
soubory z okolí ke společnému zpěvu.  
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BLAHOPŘEJEME 
 

Svaz zdravotně posti-

ţených občanů: 

Letos průběţně čle- 

nové výboru navště- 

vují jubilanty. 

Letos se doţil a oslavil 

60 let František Řehák a členky Danuše 

Matůšová 70 let a Štefka Mikesková 70 

let. Členové jim popřáli, 

předali kytičku 

a malý 

dárek dodal ještě 

předseda. 

Všímají si všech čle- 

nů pečlivě, aby na ni-

koho nezapomněli. 

I my z obecního úřadu v Louce se ke 

gratulaci přidáváme. Přejeme hodně 

zdraví a hodně inspirace pro další spo-

kojený ţivot. 

VÍTÁNÍ DO ŽIVOTA 

V neděli 14. září jsme přivítali v přísálí 

kulturního domu v Louce šest ze sed-

mi narozených dětí od posledního 

vítání do ţivota v březnu tohoto roku. 

A to jednoho chlapce a pět děvčátek 

(jedno děvče v současné době jiţ ţije 

v Istanbulu). 

Paní Věře Hrbáčkové se 7. 4. 2014 

narodil syn Vojtěch, manţelům Kate-

řině a Martinovi Kolaciovým se naro-

dila 23. 4. 2014 dcera Tereza, manţe-

lům Heleně a Petru Práškovým se na-

rodila 17. 5. 2014 dcera Eliška, manţe-

lům Lence a Janu Kozumplíkovým se 

narodila dne 2. 6. 2014 dcera Nella, 

manţelům Janě a Leošovi Pindorovým 

se narodila dne 15. 6. 2014 dcera Sabi-

na, manţelům Ivaně a Köksalu Kaçma-

zovým se narodila dne 27. 6. 2014 dce-

ra Derya Aneţka, manţelům Tereze 

a Markovi Jagošovým se 26. 7. 2014 

narodila dcera Kateřina. 

Všem těmto dětem do ţivota přejeme 

stálé zdraví, aby se jim vyhýbaly 

všechny problémy, ne-

příjemnosti, aby jejich 

další dny byly prosluně-

ny láskou, úsměvem 

a radostí. 
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LOUKA - HRIŇOVÁ 100 let od vy-

hlášení 1. světové války. Zastupitel-

stvo města Hriňová na Slovensku 

uspořádalo za podpory Vyšegrád-

kých fondů setkání u příleţitosti 

100. výročí vyhlášení první světové 

války za účasti pěti států: Slovensko, 

Čechy, Polsko, Maďarsko a Srbsko. 

V pátek odpoledne se konala konfe-

rence – za první, všeobecná vzpo-

mínka na vznik první světové války, 

následně, jak válku proţívali občané 

jednotlivých pozvaných měst a obcí 

v dané republice. Za Českou republi-

ku z obce Louka byli zástupci sta-

rostka obce Anna Vašicová 

s manţelem a Horňácká cimbálová 

muziky Joţky Staši s doprovodem. 

Sobota nesla název Na hriňovských 

lazoch, zde bylo ukázáno, jak se ţilo 

v tomto kraji za první světové války. 

Kaţdá zúčastněná zem měla k dispo-

zici dvůr, kde mohla prezentovat 

svoje speciality a výrobky. Za Čes-

kou republiku na českém dvoře naše 

děvčata nabízela vdolečky, patenty, 

víno, slivovici, uzené a klobásky, 

ručně malované šátky od Barbory 

Hrbáčkové. Po celý den je doprová-

zela cimbálová muzika Joţky Staši. 

V neděli byla slouţena v místním  

hriňovském kostele mše svatá za 

folkloristy všech zúčastněných zemí, 

za udrţování tradic a přenášení 

zvyklostí na budoucí generace tak, 

aby nevymizely z povědomí.  Po mši 

byli návštěvníci převezeni na koň-

ských spřeţeních k amfiteátru, kde 

probíhala další část slavností a odpo-

ledne velký gala program. Úvodem 

zástupci jednotlivých krajin za do-

provodu hymny vztyčili vlaky. 

V programu se kaţdá krajina prezen-

tovala písněmi či tancem, které se 

zpívaly v období války. 

Kaţdé krajině byl věnován prostor 

k písemné i fotografické vzpomínce 

na první světovou válku. 

 

Následuje vzpomínka jak proţívali 

občané v Louce vyhlášení a průběh 

první světové války. 
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Zpráva o atentátu na následníka trů-

nu Františka Ferdinanda v Sarajevu 

se u nás a v okolí začala šířit dne 29. 

června na den Sv. Petra a Pavla při 

pouti na Svatém Antonínku ve ve-

dlejší obci Blatnici. A tam se poprvé 

začalo šeptat, ţe bude válka. Jiţ 26. 

července se tyto obavy potvrdily. 

Srbsku byla vyhlášena válka, které se 

týkala první mobilizace. Takzvaná 

první výzva se týkala muţů ve věku 

od 21 do 36 let. První z Louky ruko-

val hned 28. července kovář Ondřej 

Vais z č.p. 182. Následovalo dalších 

šest povolanců. 4. srpna rukovalo 

z Louky na první výzvu 56 dospělých 

muţů, další dvojice je následovala 24. 

srpna. Těţké chvíle loučení si jen 

těţko umíme představit, právě upro-

střed ţňových prací, kdy je nejvíce 

potřeba kaţdé ruky k hospodaření. 

Byla to pro obyvatele velmi těţká 

zkouška. 

Válečné hospodářství, které mělo 

zabezpečovat potřeby státu v této 

době se začalo brzy dotýkat i Louky. 

První vlaštovkou se stal organizova-

ný sběr starých kovů, který byl 

z počátku dobrovolný se ziskem 27 

kg mosazi, 110 kg mědi, 2 kg cínu. 

Toto mnoţství zdaleka nestačilo, tak-

ţe v dalších letech se po vesnici sbí-

rali měděné kotle a hmoţdíře, později 

byly násilně zabavovány i zvony. 

Zvon na Lúcké kapličce přeţil záslu-

hou starosty Martina Froly, který 

komis obměkčil máslem, moukou 

a jinými vzácnými věcmi, zvon byl 

ponechán. O vzácnosti potravin 

a tíţivé zásobovací krizi svědčí zprá-

vy z dobového tisku. Nedostatek po-

travin se dotýkal všech obyvatel 

chudých i bohatých. Byly prováděny 

rekvizice zásobování potravin, rolníci 

se snaţili část potravin uschovat 

a prodávali je za vyšší ceny. Neţ se 

potraviny dostaly do měst, vinou pře-

kupníků vzrostly ceny často na neslý-

chanou úroveň. Lidi musely stejně 

obětovat na holé přeţití celou mzdu, 

ba dokonce většinu úspor. 

Nepříjemnou povinností bylo upiso-

vání válečných půjček, které zpočát-

ku byly dobrovolnou záleţitostí, ale 

postupně se staly nemilou povinností.  

V chudé Louce bylo upsáno asi 132 

000,- K. Byl velký nárůst cen nejen 

v potravinách, ale i v průmyslovém 

zboţí. Pár bot zdraţil o 5 korun na 

350,- K, 1 metr plátna z 30 halířů na 

25,- K, kilogram pepře dokonce sto 

padesátkrát. Předválečná cena kávy 

do 400,- K byla sice maximální, ale 

fakticky se prodávala aţ za 12 000,- 

K. 

Důsledkem velkých lidských ztrát 

bylo postupné rukování starších 

muţů aţ do 50 let, jejíchţ odchod 

pokládali pamětníci za nejsmutnější 
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a nejbolestnější. V zimě roku 1918 šli 

k odvodu ještě nedospělí mladíčkové 

ve věku 17 let. Bída v tomto roce 

dostoupila vrcholu a ţelezná rakous-

ká kázeň a strach před tresty se vy-

trácely. Mnozí vojíni na dovolenkách 

zbíhali a do konce války se jako tzv. 

zelené kádry schovávali v polích 

a lesích. 

Jako předzvěst nějaké změny byla 

vykládána větrná smršť, která v srp-

nu 1918 postihla obec. Poškozeny 

byly především střechy budov - nej-

více majetek školní, ovocné sady. 

Rozuzlení čtyřletých válečných 

útrap 28. října přineslo kromě míru 

ještě mnohem víc – splnění odvě-

kých tuţeb po vlastním českém státu. 

Kronika vzpomíná na 22 padlých či 

nezvěstných muţů, které při nedo-

statku sil nahrazoval ţeny a děti. 

Školní docházka je z důvodů naruko-

vání muţů do armády ztíţena, děti 

musí pomáhat na poli. Do školy je 

průměrně zapsáno 205 dětí školního 

věku. Vyučování probíhá ve třech 

třídách. Dále bylo vyučováno ručním 

pracím. Náboţenství vyučoval aţ od 

roku 1928 Josef Zatloukal. A správ-

cem školy byl nadučitel Čeněk Bar-

toník ze Šanova, který po čtyřech 

letech umírá a je pochován na míst-

ním louckém hřbitově. Vlivem vá-

lečné doby jsou taky časté změny 

v učitelském sboru. Během čtyř let se 

jich vystřídalo 12. Při vizitaci byla 

shledána velká absence ţáků (museli 

pomáhat na poli a v rodinách). Školní 

docházka byla narušena a vyučování 

má válečné zaměření. 

Světovou válku obec Louka přečkala 

bez katastrofálních následků. Do rod-

né obce se nevrátilo z bojiště 22 

muţů, které oplakává 12 vdov a 30 

sirotků. 

K uctění památky 22 občanů, kteří 

poloţili své ţivoty na oltář vlasti, roz-

hodli se jejich pozůstalí v roce 1933 

za vedení zvláštního komitétu posta-

vit důstojný pomník, a to i přes to, ţe 

předešlá léta byla pro obyvatele 

zvláště krutá, ať uţ kvůli vichřicím, 

přílišnému suchu, přílišným dešťům 

nebo poţárům, které naší vesnici su-

ţovaly několikrát do roka. Pomník 

byl situován do středu vesnice ke 

kapličce, tedy na místo k tomuto úče-

lu velice vhodné. Stavba byla zadána 

sochaři ze Stráţnice panu Andělovi 

za dnes jiţ neznámý obnos, který byl 

uhrazen jak z příspěvků pozůstalých, 

tak z příspěvků dalších spoluobčanů 

a dárců. 

Svěcení pomníku bylo v Louce slav-

ností zcela jedinečnou a konalo se 13. 

srpna 1933 za účasti občanů zdejších, 

ale i z blízkého okolí. Samotný akt 

svěcení vykonal místoděkan ze Stráţ-

nice Jan Skýva. Ten ve svém projevu 

znázornil barvitě všechny útrapy vál-

ky a vybízel občany, aby „pomník 

ten, který bude památníkem strašlivé 

tragédie lidstva, opatrovali, jej si váţi-

li a zachovali příštím generacím“. 
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Poté byla u pomníku slouţena polní 

mše za padlé vojíny. Následoval pro-

slov za legionáře, který přednesl ře-

ditel školy pan Bureš z Velké nad 

Veličkou a proslov za válečné poško-

zence od pana Hofmana z Veselí nad 

Moravou. Po tom, co sirotci po pad-

lých přednesli několik dojemných 

básní, byl pomník předán předsedou 

komité panem Janem Ostrašilem do 

správy a ochrany zástupcům obce. Na 

závěr byly zahrány státní hymny, 

čímţ byla slavnost ukončena. 

Pomník samotný se skládá z devíti 

částí. Hlavní podstavec (182x145x57), 

dále kvádr (120x80x52) k němu těsně 

přimknuty 4 kvádrové sloupky 

(25x25x57), dále menší podstavec 

(80x40x23), na kterém jsou napsána 

jména 7 obětí bez fotografií, na něm 

je poloţena hlavní část pomníku, 

kvádr (59x35x68) na němţ jsou foto-

grafie a jména obětí. V pěti řadách po 

čtyřech fotografiích je zde zpodobně-

no 20 muţů. Posledním dílem po-

mníku je nahoře zašpičatělý kvádr 

(50x29x147/154) a s podobiznou Jeţí-

še Krista a nápisem „NAŠÍM PAD-

LÝM HRDINŮM 1914 – 1919“. Cel-

ková výška je 312 cm a šířka 182cm. 

Pomník neprošel ţádnými význam-

nými změnami. Jelikoţ se naší vesni-

ce druhá světová válka příliš nedo-

tkla, nebyl nijak drasticky pozname-

nán ani jí. Jen v roce 1941 bylo naří-

zeno odstranit u jména Cyrila Sečká-

ře titul „francouzský legionář“, aby 

bylo odstraněno vše, co by připomí-

nalo ČSR. Do dnešní doby se o po-

mník starají rodiny obětí a také kaţ-

doroční očistu provádí rodiče dětí, 

které jdou toho roku k prvnímu sva-

tému přijímání. Při významných 

událostech jako jsou například hody 

nebo dušičky je pomník ozdoben 

květy z krepového papíru a větvička-

mi krušpánku. 

V současné době z pomníku ve znač-

né míře začínají opadávat fotografie 

padlých vojáků. Obec oslovila oko-

líční restaurátory k podání nabídek 

na revitalizaci a zvaţuje jeho renova-

ci. 

Obracíme se na příbuzné padlých 

spoluobčanů jejichţ foto jiţ není na 

pomníku padlých, aby se stavili na 

obecním úřadu  k identifikaci. Něko-

lik upadlých fotografií máme schová-

no,  tak aby bylo moţné správné 

umístění. Děkujeme za pochopení 

a spolupráci. 
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Komplexní pozemkové úpravy (dále 

jen „KoPÚ“) v katastrálním území Lou-

ka u Ostrohu se blíží k závěru 

a z tohoto důvodu si dovolujeme shr-

nout poslední důležité kroky v řízení 

o pozemkových úpravách. 

Po závěrečném jednání, které se kona-

lo 31.03.2014 v Kulturním domě 

v Louce, bylo podle §11 odst. 4 zákona 

č. 139/2002 Sb., o pozemkových úpra-

vách a pozemkových úřadech, 

v platném znění, (dále jen „zákon“) 

vydáno dne 16.06.2014  rozhodnutí 

o schválení návrhu. Rozhodnutí bylo 

doručeno všem známým účastníkům 

řízení, kteří ve lhůtě 15-ti dnů 

od doručení měli možnost se proti 

tomuto rozhodnutí odvolat. V zákon-

né lhůtě nebylo podáno žádné odvo-

lání a tak rozhodnutí o schválení návr-

hu dne 24.07.2014 nabylo právní moci. 

Po nabytí právní moci pozemkový 

úřad rozhodnutí předal katastrálnímu 

úřadu k vyznačení poznámky o schvá-

lení pozemkových úprav do katastru 

nemovitostí (dále jen „KN“). 

Schválený návrh je závazným podkla-

dem pro vydání rozhodnutí o výměně 

nebo přechodu vlastnických práv 

a pro rozhodnutí o přechodu vlastnic-

kých práv k pozemkům, na nichž se 

nacházejí společná zařízení.  

Společná zařízení (cestní síť, protie-

rozní a ostatní navržená technická 

opatření) budou po pozemkových 

úpravách realizována podle výše zís-

kaných finančních prostředků evrop-

ských finančních zdrojů, případně ze 

státního rozpočtu. Realizovaná opat-

ření budou následně předána obci. 

V současné době zhotovitel KoPÚ 

v k.ú. Louka u Ostrohu – sdružení Ge-

ocart CZ a.s., Brno zpracovává digitál-

ní katastrální mapu (DKM) a přílohy 

ke 2. rozhodnutí jako podklady po-

třebné pro zavedení výsledků pozem-

kových úprav do KN.  

Rozhodnutí o výměně nebo přecho-

du vlastnických práv musí být podle 

§11 odst. 8 zákona vydáno do 4 měsí-

ců po dni nabytí právní moci rozhod-

nutí o schválení návrhu. Rozhodnutí 

pozemkový úřad doručí veřejnou vy-

hláškou a jeho písemné vyhotovení 

doručí všem známým účastníkům říze-

ní s přílohou, která se dotýká konkrét-

ní osoby. V příloze budou uvedeny 

údaje o pozemcích vstupujících do 

pozemkových úprav, k nimž vlastník 

pozbývá vlastnické právo a údaje 

o pozemcích vystupujících z pozem-

kových úprav, k nimž vlastník nabývá 

vlastnické právo podle schváleného 

návrhu KoPÚ. Proti rozhodnutí o vý-

měně nebo přechodu vlastnických 

práv se již nelze odvolat.  

Po nabytí právní moci rozhodnutí 

o výměně nebo přechodu vlastnických 
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Bližší informace vlastníkům poskytne 

příslušný finanční úřad. 

 

Důležité upozornění: 

Od 01.10.2014 jsou na pozemkovém 

úřadu změněna telefonní čísla.  

Podatelna SPÚ, Pobočky Hodonín – 

727 957 211 

Referent pozemkových úprav pro 

KoPÚ Louka u Ostrohu – 602 565 293 

 

Libor Vojtíšek 

Referent pozemkových úprav 

Krajský pozemkový úřad 

pro Jihomoravský kraj 

Pobočka Hodonín 

práv budou pozemkové úpravy zapsá-

ny do katastru nemovitostí a řízení 

o pozemkových úpravách tak bude 

ukončeno.  

Rozhodnutím o výměně nebo přecho-

du vlastnických práv zanikají k 1. říjnu 

běžného roku dosavadní nájemní vzta-

hy k předmětným pozemkům, kterých 

se rozhodnutí týká. 

Po nabytí právní moci rozhodnutí 

o výměně nebo přechodu vlastnických 

práv, mají vlastníci nárok na vytyčení 

a stabilizaci hranic nových pozemků 

na náklady státu, podle § 12 odst. 2 

zákona. Upozorňujeme, že vytyčení 

hranic pozemku proběhne jen 

na základě písemné žádosti vlastníka 

pozemku. V případě pozemků s po-

dílovým vlastnictvím, musí o vytyčení 

hranic požádat nadpoloviční většina 

vlastníků pozemku. Protože nárok na 

vytyčení nových pozemků z prostřed-

ků státu má vlastník jen jednou, poža-

duje pozemkový úřad důkladné zabez-

pečení stabilizace vytyčených bodů 

proti jejich poškození, případně zniče-

ní. Podání žádosti o vytyčení není ča-

sově omezeno a doporučujeme o ně 

požádat, pokud vlastník bude poze-

mek sám užívat.  

Vlastníkům pozemků dnem nabytí 

právní moci rozhodnutí o výměně ne-

bo přechodu vlastnických práv vzniká 

povinnost oznámit správci daně 

změny údajů uvedených v daňovém 

přiznání do 31. ledna zdaňovacího 

období, ve smyslu ustanovení § 13a 

zákona č. 338/1992 Sb., o dani 

z nemovitých věcí, v platném znění. 

Jak jsme již v minulém čísle 

avizovali, kolektiv autorů  

pracuje na vydání nové      

knihy o Louce. 

Obracíme se na předsedy   

organizací a spolků, aby     

dokumentaci své činnosti 

předali pokud možno co 

nejdříve Mgr. Martině       

Šradějové. 

Děkujeme za pochopení        

a vaši spolupráci. 
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10. a 11. října 2014 Komunální volby a volby do Senátu parlamentu 

České Republiky. 

 

10. až 12. října 2014 Hody. Pořádá ročník 1996. 

18. nebo 19. října 2014 (termín bude upřesněn) 

Strom života. Sázení stromů na počest sedmi 

narozených dětí. 

 

 

26. října 2014 Drakiáda. Pořádá LKM Louka. 

 

27. října 2014 Světluškový večer. Pořádá ČČK 

Louka ve spolupráci s obcí. 

9. listopadu 2014 Svatohubertská mše svatá  

v kostele Panny Marie Růžencové. 

 

Listopad 2014 (termín bude upřesněn) Společenské 

hry. Pořádá lúcká mládež ve spolupráci KŠK při OÚ. 

 

30. listopadu 2014 Tajemství adventu  spojeno s minitrhy vánočních 

ozdob a výrobků. Mužský pěvecký sbor ve spolupráci KŠK Louka. 

  

  

  

  

  

  

  

ZMĚNA V PŘIPRAVOVANÝCH AKCÍCH VYHRAZENAZMĚNA V PŘIPRAVOVANÝCH AKCÍCH VYHRAZENA  
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